



**Customs Notice No. (12/2020)**

**إعلان جمركي رقم ( 12/2020 )**

**On Acceptance of Electronic Certificates of Origin from  
Ecuador**

**بشأن قبول شهادة المنشأ الإلكترونية الصادرة من جمهورية  
الإكوادور**

Pursuant to the Federal Customs Authority's letter No. FCA/CD/S/2020/1081 dated 05/07/2020, following the Ministry of Economy's communication No. MOE/FTS/1/2/3/53 dated 18/06/2020 on acceptance of electronic certificates of origin issued from Ecuador, and consistent with the precautionary measures undertaken to prevent the spread of the novel coronavirus (Covid-19);

بناء على كتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم ه أ ج/ق ج/س/1081/2020 بتاريخ 05/07/2020، وكتاب وزارة الاقتصاد رقم وق/م ش/1/2/3/53 بتاريخ 18/06/2020، بشأن طلب قبول شهادة المنشأ الإلكترونية الصادرة من جمهورية الإكوادور، ومراعاة للإجراءات الاحترازية لمنع انتشار فيروس كورونا المستجد "كوفيد-19"،

The following has been decided:

فقد تقرر ما يلي:

**Article (1)**

**المادة (1)**

Electronically issued certificates of origin emanating from the Republic of Ecuador shall be accepted effective March 23, 2020.

تقبل شهادات المنشأ الإلكترونية الصادرة من جمهورية الإكوادور ابتداءً من 23 مارس 2020.

**Article (2)**

**المادة (2)**

This Notice shall come into force as of its date of issuance. And all concerned departments shall take the necessary actions towards implementing it in their respective scope of competence.

يُعمل بهذا الإعلان اعتباراً من تاريخ صدوره وعلى كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.

Ahmed Mahboob Musabih

Director General

أحمد محبوب مصبح

المدير العام



Issued on: 19/07/2020

صدر بتاريخ: 2020/07/19